
 

 

 

Aloite ylimääräisestä maa-aineksesta uusilla kaava-alueilla – Jenni Savolainen ym. 

  

Valtuusto 03.06.2024 § 47    

615/10.00.00/2024    

Jenni Savolainen ja 20 muuta valtuutettua jättivät aloitteen, jossa 
ehdotetaan, että uudet kaava-alueet tulee suunnitella siten, että kunnan 
alueelle varataan jo valmiiksi paikkoja, joko kaava-alueelle ja muualle, joille 
ylijäämä-ainekset tonteilta voidaan viedä veloituksetta ja käyttää esim. 
maisemointiin, puistoalueiden rakentamiseen ja asuinympäristön 
elävoittämiseen.        

Päätös Valtuusto merkitsi aloitteen tiedoksi.   

Liitteet  

 

Liite 1 - Aloite ylimääräisestä maa-aineksesta uusilla kaava-alueilla, Jenni Savolainen ym. 
 


